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Protokoll 
 
Närvarande: Leif Kari    Anders Forsgren 
  Karin Blom    Erik Edstam 
  Jens Fransson    
  Mats Wallin  
  Anna Finne Wistrand 
  Arne Johansson    
  Jakob Kuttenkeuler 
   
  
   
  

1. Mötets öppnande 

Ordförande Leif Kari förklarar mötet öppnat kl. 13:02. 

 

2. Anmälda förhinder 

Henrik Shah Gholian, Anna-Karin Burström och Oscar Tjernberg har anmält förhinder.  

 

3. Närvaro- och yttranderätt 

Anders Forsgren och Erik Edstam föreslås få närvaro- och yttranderätt under hela mötet. 

 

Strategiska rådet beslutar 

att Anders Forsgren och Erik Edstam ges närvaro- och yttranderätt under hela mötet. 

 

4. Val av justeringsperson 

Anna Finne Wistrand föreslås som justerare för mötet. 

 

Strategiska rådet beslutar 

att välja Anna Finne Wistrand som justerare för strategiskt rådsmöte 4 2014. 

 

 

 

 

Strategiskt rådsmöte 4 2014 
2014-09-04 kl. 13:00 
Freja, Teknikringen 8 
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5. Fastställande av föredragningslista [bilaga 1] 

Förslag finns på två kompletterande punkter under punkt 8: Förlängning av adjungerad 
professor i teknisk akustik (föreslaget som 8d) samt Biträdande lektor i röntgenfysik 
(föreslaget som 8e). 
 

att fastställa föredragningslistan med föreslagna ändringar. 

 

6. Föregående protokoll (rådsmöte 12 maj 2014) 

 

Strategiska rådet beslutar 

att lägga protokollet från rådsmötet 12 maj 2014 till handlingarna. 

 

7. Anmälningar [bilaga 2] 

Leif Kari redovisar aktuella disputationer och licentiatseminarier enligt bilaga 2. 2013 var 

bästa året i KTH:s historia vad gäller disputationer och första halvan av 2014 har 

jämförelsevis varit bättre än motsvarande period 2013. 

 

Anders Forsgren redogör för det nya förfarandet kring docenttillsättningar samt 

sammansättning av den nyinstiftade ständiga kommittén. Vissa frågeställningar kvarstår 

främst med avseende på arbetsbelastning, men överlag upplevs systemet positivt. Ett antal 

docentärenden pågår inom skolan.  

    

8. Rekryteringsärenden, fakultetsförnyelse och jämställdhet  

 

a. Rapport av pågående ärenden [bilaga 3] 

Anders Forsgren redovisar pågående rekryteringsprocesser och 

befordringsärenden. 

  

b. Affilierad fakultet i Lättkonstruktioner [bilaga 4] 

Anders Forsgren föredrar ärendet och förordar att ärendet styrks. Generellt råder en 

snedfördelning mellan män och kvinnor i den affilierade fakulteten, något som 

behöver hanteras i stort. Detta påverkar dock ej ärendet i sak. 

Strategiska rådet beslutar 

att föreslå skolchefen att tillstyrka ärendet.  

 

 



 
 

 Kungliga Tekniska högskolan    Skolan för Teknikvetenskap  

KTH  

 

 

3 (4) 3 (4) 

c. Biträdande lektor i Teoretisk fysik[bilaga 5] 

Anders Forsgren föredrar ärendet som är en del av ett övergripande arbete som 

inkluderar NORDITA och potentiella centrumbildningar. Ärendet har diskuterats 

inom verksamheten och tongången är positiv. Formuleringar kring chefs- och 

ledarskap diskuteras; de kvarstår enligt förslaget, men bör ses över till kommande 

rekryteringar.  

            Strategiska rådet beslutar 

            att föreslå skolchefen att tillstyrka ärendet. 

 

d. Förlängning av adjungerad professor i Teknisk akustik[bilaga 6] 

Anders Forsgren föredrar ärendet som har inkommit sent; handlingar distribueras 

under pågående möte. Strategiska rådet anser att frågan kan behandlas. 

           Strategiska rådet beslutar 

           att  föreslå skolchefen att tillstyrka ärendet. 

 

e. Omvandlande av forskarassistent till biträdande lektor i tillämpad fysik[bilaga 7] 

Anders Forsgren föredrar ärendet som har inkommit sent; handlingar distribueras 

under pågående möte. Den föreslagna undervisningsmängden stämmer ej överens 

med gällande regelverk, och kommer att justeras utifrån detta. Strategiska rådet 

anser att frågan kan behandlas. 

Strategiska rådet beslutar 

att föreslå skolchefen att tillstyrka ärendet.  

 

9. Information om skolchefsbeslut 

Punkterna nedan är ej formella skolchefsbeslut, men har hanterats utan information till 

strategiska rådet varvid detta sker på innevarande möte. 

a. Biträdande lektor i Beräkningsbaserad biofysik[bilaga 8] 

Anders Forsgren redogör för omständigheterna kring att ärendet har behandlats av 

skolchef utan föregående möte med strategiska rådet. Extremt kort tid gavs för att 

inkomma med underlag. Strategiska rådet har inga invändningar mot förfarandet 

eller frågan. 
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b. Gästprofessor i Matematik[bilaga 9] 

Anders Forsgren redogör för omständigheterna kring att ärendet har behandlats av 

skolchef utan föregående möte med strategiska rådet. Gästprofessuren baseras på 

en ansökan till Knut och Alice Wallenbergs stiftelse som rektor godkänt. 

Strategiska rådet har inga invändningar mot förfarandet eller frågan. 

 

10. Övrigt 

Anders Forsgren föredrar skolans och KTH:s arbete i JML-frågor samt de mål som 

föreligger inom detta område. Ett antal aktiviteter som syftar till att införa JML-frågor i 

verksamheten har genomförts och planeras ytterligare under hösten. Skolans JML-grupp 

fortsätter sitt arbete med planering och väckande av frågor som bör hanteras inom 

verksamheten. Ett förslag inkommer i att skapa ytterligare ekonomiska incitament för att 

förbättra situationen. Rekryteringsprocessen kring flertalet tjänster premierar inte ett JML-

perspektiv, vilket är ytterligare en stötesten i frågan. 

 

Frågan kring nationella rekryteringar av internationella toppforskare diskuteras; de mest 

inblandade ställer sig tveksamma till upplägget även om enskilda ljuspunkter existerar. 

KTH har ett antal förslag som kan passa in i dessa rekryteringar, även om andra universitet 

hittills har nått större framgång. Fördelning av statliga medel till forskning konstateras vara 

en klurig fråga, likaså frågan om höjd kontra bredd i forskningen och dess utövare. 

 

Framtida gäster diskuteras. 

 

11. Mötets avslutande 

Skolchefen förklarar mötet avslutat 14:20 

 

Vid protokollet 

 

     
Erik Edstam 
 
 
Justeras 
 
        
Leif Kari   Anna Finne Wistrand 
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